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W imieniu mieszkanc6w ulic Bagiennej, Dqbrowskiej i Zbiegniewskiej zwracam siq z

prodbq o odmowienie wydania lnwestorowi pozytywnej dla niego decyzji o warunkach

rabudowy. Budowa dw6ch piqciokondygnacyjnych budynkdw wielorodzinnych w irodku

osiedla domk6w jednorodzinnych o niskiej zabudowie byto by sprzeczne z przeznacT.eniem

tego terenu pod niska zabudowg.
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